
Styrets innstilling til Rådet
Rådet er ett av tre styrende organer her på Samfundet. Deres oppgave er å tolke lovene vi har og sørge
for at driften skjer i samsvar med med dem.
Når vi godkjenner budsjett, regnskap og skal velge finansstyre er det rådet som instiller. De fungerer og
som ankeinstans i disiplinærsaker.

Rådet består av seks medlemmer. Hvert medlem sitter i to år. Halvparten, altså tre stykker, er på valg av
gangen.

For øyeblikket består rådet av
1. Sveinung Heide Vaskinn
2. Miriam Nesbø
3. Jan henrik Jahren
4. Bernard Kvaal
5. Maya Hjørungnes Jacobsen
6. Ingeborg Hollekim Bringslid

De tre førstnevnte er de som er på valg.

Styret har hatt samtaler med dem og andre vi har sett på som aktuelle å prate med før vi har laget en
innstilling vi mener er god. Denne innstillingen vil vi lese opp nå, men selve valget av rådets medlemmer
vil skje neste Samfundsmøte, lørdag og én uke. Det er mulig å komme med benkeforslag innen den tid,
også på selve valget.

- Sveinung Heide Vaskinn. Styret innstiller Sveinung Heide Vaskinn til gjenvalg.
Sveinung har god erfaring som leder av Rådet, og kjenner til dets styrker og svakheter.
Han har vist en meget god evne til å presentere Rådets ansikt utad i møte med resten av
husets instanser, og han er fortsatt lett å finne rundt om på huset. Styret mener at dette
er momenter som gjør Sveinung til en attraktiv person å ha i Rådet.

- Miriam Urke Nesbø. Styret innstiller Miriam Urke Nesbø til gjenvalg. Miriam er i sin
tredje periode, og har fått være med på ulike sammensetninger av rådet, i tillegg til
erfaring fra Styret. Hun kommer til å bli værende i byen den kommende perioden, og er
meget motivert for vervet. Styret mener at den sammensatte erfaringen og
tilgjengeligheten til Miriam, gjør henne til en ressurs vi ønsker å ha med videre.

- Aleksander Skre. Styret innstiller Aleksander Skre som et nytt tilskudd til rådet. Han har
vært med i en haug av gjenger og verv på huset, blant disse er Styret, TSS, hippoGRIFF,
Rådgiver for Nybyggkomiteen og var med på grunnleggelsen av barsjefkollegiet i 2013.
Han har et stort engasjement for huset, og er høyt motivert for et verv hvor denne
opparbeidede kunnskapen kan brukes til husets fordel. Han kommer også til å være
boende i Trondheim, og er ennå en aktiv del av Samfundets krets. Dette tror Styret gjør
Aleksander til en solid kandidat og et godt nytt bidrag til rådet.


